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PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 
Styrelsemöte för Kolmårdens Tennisklubb den 13 april 2021, Kolmården. 

 

NÄRVARANDE 
Olle Classon, Elin Sjölander, Jimmy Steen, Niklas Strand, Ulrika Strand, Tobias Hellsing 

 

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE 
Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§ 2 VAL AV SEKRETERARE 
Mötet beslutade att välja Elin Sjölander att föra protokoll under mötet. 

§ 3 VAL AV JUSTERINGSPERSON 
Mötet beslutade att välja Tobias Hellsing att justera protokollet. 

§ 4 GODKÄNNANDE AV DAGORDNING 
Mötet beslutade att godkänna dagordningen. 

§ 5 FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
Elin föredrog föregående protokoll. 

Styrelsen beslutade att godkänna föregående protokoll från 30 mars 2021 och lägga det till handlingarna. 

§ 6 EKONOMI 
Som vanligt på våren är ekonomin lite knapp. Två medlemsavgifter har inkommit, vi väntar oss att 

medlemsavgifterna börjar trilla in. 

Vi väntar på elfaktura och arrendet. 

§ 7 STATUSRAPPORT 

BANGRUPPEN .  

Öppning av banan Söndag 18 april 10.00 

VATTENGRUPPEN 

Vi avvaktar till början av maj med att sätta på vattnet 
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PADEL 
Olle hade kontakt med Padelgruppen efter förra mötet och lyfte de omständigheter som kan tala mot en eventuell 

etablering  

Dessa är bland annat,  

 Vårt avtal med Lösnings och om vi verkligen ska stå för marken , kan vi, får vi? 

 En ökad administration, vem är villig att ta det jobbet?  

 Konkurrensen mot andra aktörer på orten.  

 Har vi möjlighet att rent juridiskt ”sälja el”? 

 Placering av eventuell bana och vad kan den innebära i störning. Trafik och ljud. 

Styrelsen bordlägger planeringen med Padelbanorna. 

UNDERHÅLL 
Arbetet med klubbrummet fortskrider enligt plan. Kök inköpt och väntar på montering 

Jimmy tar kontakt med LionsClub för att se om de kan sponsra med nät. 

V lägger asfaltspapp på boden. 

§ 8 SPONSRING 
Nytt golv till lokalen kostar 3.500, resten sponsrar Golvtjänst med. Vi avvaktar med golv ett tag. 

Fakturor kommer skickas ut inom kort. 

Vindskydd sponsrar 

§ 9 ÖVRIGA FRÅGOR 
Iordningställande av banor, hur gör vi i år med tanke på rådande pandemi?  

 Hyra reklamplats utefter Sjöviksvägen. Har fått prisuppgift för hyra av Lösings. De vill ha 500 per år för platsen- 

Mötet beslutade att vi tar den kostnaden för reklam. 

Avtal med Lösings häradsallmänning  

Vi har nu fått kopia av avtalet och samtliga i styrelsen har läst det. Avtalet får fortgå som det ser ut. 

§ 10 NÄSTA STYRELSEMÖTE OCH MÖTETS AVSLUTANDE  

Nästa styrelsemöte är den 11 maj kl 19.00 i Skype 

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 

 


